
Ärende 
 

Beslut Ansvarig Tidsplan 

1. Mötets öppnande Anna öppnar mötet   

2. Val av sekreterare 

och justeringsman 

Robban sekreterare 
Annika Justerar 

  

3. Godkännande av 

dagordning 

Godkändes   

4. Föregående 

protokoll 

Gicks igenom   

5. Ekonomi -Postgiro 65913kr  
-Bankkonto ej klart pga sm 
-Sm nöt har troligen gått lite minus enligt 
plan. Ekonomi ej helt klar än. 

 

 

 

 

6. Medlemsnytt -Fungerar bra. Något behöver göras för att 
få in mtrl och avlasta Lotta. 
Beslut att styrelsen förser Lotta med mtrl 

 
 
-Styrelsen 

 

7. Medlemsvård 

2015/aktiviteter 

-Antalet medlemmar 166st 26/5. Ökning 
med 11st sedan förra mötet. 
-Vinteraktivitet. Robban kollar med Karin 
och Jo-Agnar.  

 
 
 
-Robban 

 

8. Beslut mellan 

styrelsemöten 

-Klubben står för en del av kostnaden för 
sm-västar 50kr+brodyrkostnad 

 
-Styrelsen 

 

9. Fårsektion -KM och VP kvar.  
-Önskemål finns att köpa in toalett m.m. 
-Släpet tittas igenom på km 

 
 
-Alla 

 

10. Nötsektion -Vp och km helgen som var. Gick bra.  
11st på km-nöt.  
Anna Edbom vann Novisklassen 
Gunilla Spång vann NN1 klassen 
Leif Johansson vann NN2 klassen 

-Nötsektionen  

11. Instruktörer -Steg 2 kommer att genomföras när det 
finns underlag. Kvarstår. Jasna och Robban 
anmälda. 
-Förslag från instruktörerna att ha sin 
fortbildning på Lekeberga i Nov, kostnad 
700kr per person. Vi undersöker hur mycket 
instruktörerna bidrar ekonomiskt till 
klubben innan vi fattar beslut. 

 
 
-Hanna 
 
 
 
 
-Anna 
 
 

 

12. Övriga frågor -Km får. Förberedelser den 15/10.  
Agria mfl sponsrar 
44st anmälda hundar, plats finns för 35. 
Bortlottning kommer att ske.  
Tält bokat från IP Skogen.  

 
 
 
 
 

 



 

 

 

 

Klubben står för lunch. 
-Anders kommer att sluta som vallreg 
ansvarig. Robban kollar med Anders hur 
mycket tid det tar osv. 

-Anna mfl 
 
 
-Robban 

Mötet avslutas    -Ordförande avslutar mötet.   

    

    


